



Placering: Hos Peter



Dato: 03.04.2025



Klokkeslæt: 20.00

Deltagere: Peter, Daniel,  
Hanne og Trine

## Mødereferat

### Punkter på dagsorden

#### I. Generalforsamling:

- a. Der er 2 indkomne forslag som Peter udsender:
  - i. Afstemning om vinterbekæmpelse af fortov
  - ii. Ændring i vedtægter §9 vedr. Flertal
- b. Der er lavet udkast til PowerPoint præsentation som Peter færdiggør til selve generalforsamlingen
- c. Stemmesedler
  - i. Hanne spørger Kimie har fra sidst år
- d. Kandidater til bestyrelsen:
  - i. Rasmus (nr. 38) vil gerne stille op som suppleant
  - ii. Torben (nr. 13) vil gerne stille op som suppleant – Daniel hører om han kunne være interesseret i en bestyrelsespost
  - iii. Claus (nr. 29) vil gerne stille op som revisor
- e. Forplejning/indkøb:
  - i. Trine har styr på kage
  - ii. Peter undersøger om det er muligt at brygge kaffe eller vi skal have indkøbt instant kaffe
  - iii. Der skal indkøbes, kaffe, sodavand, mælk, sukker, servietter og en flaske vin/chokolade (Logo konkurrencen) samt til revisor
- f. Bestyrelsesberetning
  - i. Vi prøver at holde den kort, da der løbende er udsendt nyhedsbreve samt diverse referater kan findes på grundejerforeningens hjemmeside.
  - ii. Der nævnes de større punkter såsom:
    1. Daniel: Græsslåning, Legeplads og vejbump
    2. Trine: Bankskifte og hjemmeside
    3. Peter: Generelt og Dialog med Holbæk Kommune

#### II. Opfølgning med Holbæk Kommune:

- a. Der er den 2/4-25 modtaget mail fra Karen fra Holbæk kommune – Peter har dd. svaret Karen retur med de punkter vi stadig mener er uafklaret.

#### III. Legeplads:

- a. Der er indhentet tilbud fra PlanLeg, som er kommet med et tilbud på 220.000kr alt incl.  
Placering af legeplads fastlagt af PlanLeg.  
Tilbud er godkendt af bestyrelsen og Daniel har kontakten med PlanLeg.



**Placering:** Hos Peter



**Dato:** 03.04.2025



**Klokkeslæt:** 20.00

**Deltagere:** Peter, Daniel,  
Hanne og Trine

#### IV. Formandens mail:

- a. Der er kommet mail fra Karen fra Holbæk kommune
- b. Peter og Daniel har gået en runde på området med Martin fra Bakkelygaard. Der er aftalt at de rensr brønde. Det er endvidere aftalt at vi ser tiden an til efteråret omkring de buske som der er blevet slået.
- c. Der er modtaget mail fra Holbæk Kommune om at afvandingsøen ved nr. 9 er udlagt som beskyttet søområde.

#### V. Arbejdsdag:

- a. Mulighed for oversigts billede af hele området -kender vi nogle med en drone?
- b.

#### VI. Andet/evt.

- a. Fastelavn blev afholdt med succes for både børn og barnlige sjæle. Dog var der mange hundelorte på fællesarealet 🙄
- b. Trine er blevet kontaktet af formanden for Grundejerforeningen for Auroravej, Kejserkåbevej mv. Omkring vores vej bump og etablering – Trine henviser til Daniel.
- c. Vi har af flere omgange, dog uden held forsøgt at finde en dirigent internt i Grundejerforeningen. Vi har derfor lavet en aftale med Dan Jordy.

#### VII. Næste bestyrelsesmøde

- a. Aftales i den nye bestyrelse efter Generalforsamlingen